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Referat Stormøde 2024  
Stormøde 2024 i Distrikt Trekanten  
Tirsdag den. 29. oktober 2024 kl. 19.00-21.30 
På KFUM og KFUK i Give, Bøgetorvet 1 7323 Give 
 

Dagsorden: 
Stormødet åbnes med kort refleksion / indledning ved John Thuesen Give KFUM & KFUK 

 

1. Valg af dirigent: Kristian Tirsgaard, referent: Hanne Ørskov  

 

2.  Stemmetællere: Vælges hvis dette findes nødvendigt. 

 

3. Bestyrelsens beretning om aktiviteterne i det forløbne år og distriktets nuværende situation.  

”Største succeser i året der er gået, udfordring og ideer/tanker om fremtiden”  

Beretning om lejre og aktiviteter for børn i distriktet 

A.  Efterårslejr Lyngsbo (Lars):     Lejre i distriktet - Efterårslejren på  Lyngsbolejren  der var 50 børn 

med der var også inviteret børn fra  distrikt syd 

B. Teen Udvalgets beretning (Rasmus) :  Teensommerlejr og weekender - der er forskellige temaer ( 

eks. “lige til grænsen” og hvem vil være millionær) der  er mellem 20 og 25 deltagere og 15-20 ledere 

både nye og erfarne ledere.  Der vises dejlige billeder og videoer. Der har været  lederweekend 

efterfølgende  - Teen Udvalget fungere rigtig godt. 

C. Udvalget - Connect`s - beretning (Rasmus) : For unge fra 16-25 år på tværs at de 2 distrikter. De 

har bl.a haft en aften om Ukraine med ukrainske gæster og der har været en naturtur. 

D. Ung dag udvalg beretning (Rasmus): - De unge var i Horsens med bl.a. fællesspisning,  tur på 

biblioteket besøg i  Getsenena kirken og sluttede af med escape room. 

E. Aktivitetsudvalgets beretning (Rasmus): Børnejulefrokost afholdt i Vamdrup - 45 børn deltog, der 

var mange forskellige aktiviteter.  Der har været tur i skøjtehal med ca 100 børn fra de 2 distrikter.  -   

75 års Jubilæum for Philipsborg med stor fest og 240 gæster i  alle aldersgrupper. 

F. Distriktsbestyrelsens beretning  (Lars): Der er mange forskellige aktiviteter i distriktet. Stor TAK til 

udvalg og ledere.  Der afholdes nu flere fællesmøder med distrikt syd.  Børne Sommerlejre på 

Skåstrup Strand er nedlagt, da den ikke længere er rentabel og der er alternativ på Philipsborg.  Der 

er generelt færre børn og unge på div. lejre.  Distrikt Trekanten og syd er blevet bedt om at stå for 

børnefestival i 2026 Vi har flere børneklubber og børnehøjskoler som nok kan danne grundlag for en 

arbejdsgruppe. Der arbejdes på at finde en lejrchef.  Der er ellers opbakning i form af andre ledere. 

Vi forestiller os at det skal foregå Kolding.  Der er efterhånden færre deltagere, men dette kan være 

en lille fordel ved at man eks. kan være på en skole.  

Der er stor tilslutning til børnehøjskolerne, men det er svært at få disse børn og ledere med på 

lejrene. 

G. Arbejdsgiverudvalgets beretning (AGU Birthe):  arbejdsgivere for Rasmus der er 2 medlemmer fra 

distrikt trekanten og syd. Udvalget arbejder for et godt arbejdsmiljø for vores distriktskonsulent.  
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Man har været på inspirationdag i Århus. Der er mange gode frivillige som  hjælper vores konsulent 

Rasmus TAK for det. 

 

4. Fremlæggelse af distriktets reviderede regnskab(er) for det seneste 

kalenderår til godkendelse eller anden beslutning. 

A. Fremlæggelse af revideret regnskab for distriktet : taget til efterretning 

B. Fremlæggelse af konsulent-projektets regnskab : taget til efterretning. 

 

5. Drøftelse af distriktets vision, mål og/eller arbejdsplaner. 

Kristian: indlæg til arbejdsdrøftelse:  

Hvordan samler vi foreningerne med fællesklang og børnehøjskoler, så det ikke er et dem og et os?  

A. I forhold til børnehøjskoler og lejre/festivaler skal dette ligge i umiddelbar sammenhæng med 

aktiviteten på børnehøjskolen 

B. man skal måske starte med enkelte dage i stedet for en hel lejr.  

C. I Kolding børnehøjskole har man forsøgt med børnejulefrokost lige før højskole start.    

D. Fleksibilitet i forhold til at deltage 1 eller flere dage på lejre og weekender.  

E. Det er svært at koble børnehøjskole og det alm. foreningsaktivitet.  

F. Fællesklang kan måske give koncert til børnefestival ?? 

 

6. Behandling af indkomne forslag: Ingen indkomne forslag. 

 

7. Fastsættelse af distrikts bidrag samt godkendelse af budget for det kommende år. (Kim):  Budget for distrikt 

trekanten er vedtaget med tilretninger. 

 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer for to år. 

Lars Lomholt   (Modtager genvalg) - genvalgt 

Kristian Breindahl Kruse  (Modtager genvalg) - genvalgt 

Bent Ingemann Rasmussen  (Ikke på valg) 

 

9. Valg af suppleant:  Ingen har meldt sig. 

 

10. Valg af revisor og revisorsuppleant til distriktets regnskaber for et år. : Kim Andersen er valgt 

 

11. Behandling af forslag til vedtægtsændringer : Ingen vedtægtsændringer 

 

12. Eventuelt :  Søren Damsbo foreslår at beløbet  til giver kredsen forhøjes så økonomien løber bedre rundt 

dertil har vi en buffer i midler fra salg af bygning i Børkop. 

 

13. Der er forberedelses aften til lands- og delegeretmøde i Kolding d. 5/11   

 

14. Distriktsmøde 28/10 2025 kl. 19.00  foregår i Hedensted ?  

 

15. Aften og afslutningssang 
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